
Vragen CDA-fractie bij agendapunt 11 Kredietaanvraag en ontwikkelen en implementeren nieuw
participatiebeleid 

Raadscommissievergadering van: 16 mei 2023 

Om een vlotte verwerking van alle vragen van alle fracties mogelijk te maken, hebben wij bij het invullen van dit format de volgende verzoeken:

 Wilt u a.u.b. gebruik maken van dít format en dit format NIET aanpassen door bijv. kolommen toe te voegen
 Levert u de vragen a.u.b. zo beknopt mogelijk aan | in lettertype Verdana 9 | a.u.b. één vraag per rij
 Gebruikt u a.u.b. voor ieder agendapunt een afzonderlijk formulier, zodat wij de vragen & antwoorden later bij het desbetreffende agendapunt kunnen opslaan

Vraag Antwoord

Momenteel is er 15k begroot en is er 35k extra nodig. 1. Is het mogelijk om sessie 
in het gemeentehuis te houden wat extra kosten zal besparen?

De sessie voor de gemeenteraad wordt sowieso in het gemeentehuis gehouden. Het 
punt is dat de extra kosten met name zijn gericht op de externe projectleider, ook 
communicatie en externe begeleiding van sessies zal kosten met zich meenemen. 

Voor het gevraagde krediet wordt o.a. een projectleider ingehuurd. 2. Wordt de 
projectleider alleen voor dit deel ingehuurd en eindigt dit na de genoemde 350 
uur?

De 350 uur zijn een inschatting die nodig zijn voor het gehele beleid, tot aan 
vaststelling in de gemeenteraad. Daarna zal de organisatie het zelf ter hand moeten 
nemen. 

3. Zijn er gemeenten die het nieuwe participatiebeleid al klaar hebben, zoals wij 
dat wensen? 4. Wat kunnen we daarvan leren?

Er zijn vele voorbeelden van participatiebeleid, de gemeente Rhenen heeft 
bijvoorbeeld een volledig nieuwe methode ingesteld een aantal jaar geleden. Dit zal 
ook onderdeel zijn van het opzetten van het beleid; wat zijn best-practices van andere
gemeenten. 

Als het participatiebeleid eenmaal is vastgesteld, dan begint de participatie. 5. 
Kunt u aangeven welke kosten op dat moment nog gemaakt dienen te worden 
(denk aan werksessies houden, notuleren, uitwerken etc)?

Dat is niet in te schatten. Eerst komt het beleid met eventuele methoden, in deze 
beleidsopzet zal ook rekening gehouden moeten worden met een kosten-baten 
analyse en deze zal deel uitmaken van de besluitvorming. 


